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 Protokół nr 132/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 14 lutego 2018r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. Stanowi on 

załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 131/2018. 

 

Pan Starosta zapytał, czy ktoś ma uwagi do protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 131/2018. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, 

B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wykonania zadań publicznych, związanych z realizacją w 2018r. zadań powiatu 

przez organizacje pozarządowe oraz podmioty, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pani Haska poinformowała, że ogłoszenie o konkursach ukazałoby się w piątek tj. 16 lutego. 

Dodała, że do 12 marca byłaby możliwość składania ofert przez organizacje pozarządowe. 

Poprosiła o dokonanie zmiany w ogłoszeniu w punkcie III podpunkt 2 tzn. chodzi o 

sprawozdanie z wykonania zadania publicznego według wzoru określonego w 

Rozporządzeniu Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej. Wyjaśniła, że w sierpniu 

2018r. planowane są zmiany do rozporządzenia, w związku z tym w/w punkt otrzyma 

brzmienie: „Oferent zobowiązany jest do złożenia sprawozdania z wykonania zadania 

publicznego zgodnie z art. 18 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie (tj. Dz. U. z 2016 r. poz.1817 ze zm.)”.  

Pan Buliński zapytał jakie są planowane kwoty na poszczególne zadania. 

Pani Haska odpowiedziała, że wysokość środków na poszczególne zadania przedstawia się 

następująco: 

- prowadzenie punktu konsultacyjno-terapeutycznego dla dzieci specjalnej troski oraz ich 

rodzin w zakresie działań wychowawczo -  opiekuńczych – 5 000,00 zł, 

-  aktywizacja niepełnosprawnych – 4 000,00 zł, 

-  działalność na rzecz osób w wieku emerytalnym - 3 000,00 zł, 

-  promowania zdrowego stylu życia- 6 000,00 zł, 

-  promowania tradycji kulturowych w powiecie nowomiejskim - 5 000,00 zł 

- działalność na rzecz dzieci i młodzieży, w tym wypoczynku dzieci i młodzieży -6 000,00 zł, 

-  turystyka i krajoznawstwo – 2 000,00 zł, 
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- działalność na rzecz organizacji pozarządowych oraz podmiotów wymienionych w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie – 1 000,00 zł, 

- pomoc społeczna, w tym pomoc rodzinom i osobom w trudnej sytuacji życiowej oraz 

wyrównania szans dla tych rodzin i osób – 5 000,00 zł. 

Ponadto dodała, że w ogłoszeniu w punkcie V również jest dokonana zmiana tzn. zmieniony 

został podpunkt „e”, który otrzymał brzmienie: „ocena udziału środków finansowych 

własnych lub środków pochodzących z innych źródeł  /punktacja 0-20/” oraz dodany został 

podpunkt „f”, który otrzymał brzmienie: „ ocena realizacji zleconych zadań publicznych w 

przypadku oferentów, które w latach poprzednich realizowały zlecone zadania publiczne - 

rzetelność , terminowość, sposób rozliczenia otrzymanych na ten cel środków /0-10/”. 

Pan Starosta zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych przez 

organizacje pozarządowe prowadzące działalność pożytku publicznego. 

Zarząd powołał komisję konkursową, w skład której weszli: 

1. Przedstawiciel podmiotu zlecającego zadanie – Katarzyna Trzaskalska, 

2. Radny Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim – Elżbieta Grzonkowska, 

3. Przedstawiciel Rady Organizacji Pozarządowych Powiatu Nowomiejskiego – Zbigniew 

Kremski. 

W pracach komisji konkursowej uczestniczą z głosem doradczym: Pełnomocnik ds. 

organizacji pozarządowych – Jolanta Haska. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Aktywizacja osób w wieku 30 lat 

i powyżej pozostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (IV)”. 
/na posiedzenie wszedł pan Tomasz Rafalski – dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy/ 
 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

/pan M. Buliński opuścił posiedzenie Zarządu/ 

Pan Rafalski poinformował, że w ramach projektu będą zaktywizowane osoby w wieku 30 lat 

i powyżej. Wyjaśnił, że planuje się zorganizować staże dla 83 osób, prace interwencyjne dla 

35 osób, środki na rozpoczęcie działalności gospodarczej dla 13 osób oraz refundacja 

wyposażenia stanowisk pracy dla 15 osób.  

Pan Starosta zapytał, czy w ramach projektu są organizowane roboty publiczne. 

Pan Rafalski odpowiedział, że w ramach powyższego projektu nie są organizowane roboty 

publiczne. 

Pan Starosta zapytał, czy jest zgłaszane zapotrzebowanie na roboty publiczne przez 

samorządy. 

Pan Rafalski odpowiedział, że nie, ponieważ trwa jeszcze projekt w ramach programu 
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specjalnego. 

Pan Starosta zapytał czy ktoś ma pytania. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Pan Rafalski poinformował, że w kwietniu odbędą się Targi Pracy.  

Pan Starosta poprosił, żeby pan Rafalski przedstawił mu szczegóły dotyczące organizacji 

targów trzy tygodnie przed wysłaniem zaproszeń.  

Ponadto pan Rafalski poinformował, że dzisiaj spotka się z prezesem fundacji ATUT z 

Ostródy, którzy będą realizować projekt w ramach którego osoby powyżej 30 roku życia będą 

mogły się ubiegać o dotację na rozpoczęcie działalności gospodarczej. Dodał, że w/w 

fundacja będzie chciała korzystać z sali szkoleniowej Powiatowego Urzędu Pracy. Zapytał, 

czy można wyrazić na to zgodę. Dodał, że wszelkie szczegóły dotyczące sali szkoleniowej 

uzgodni z panią A. Banaszewską – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych/ 

Członkowie Zarządu wstępnie przychylili się do ustnego wniosku pana Rafalskiego. 

  

/pan T. Rafalski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przyjęcia od Powiatu Brodnickiego zadania publicznego polegającego na 

zarządzaniu odcinkiem drogi powiatowej Nr 1803C zlokalizowanym na działce 

ewidencyjnej o numerze 226 obręb 0002 Czystebłota gm. Zbiczno powiat brodnicki. 
/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – zastępca dyrektora ZDP z/s w 

Kurzętniku/ 

/na posiedzenie wszedł pan M. Buliński/ 

Pani Robaczewska poinformowała, że na drodze od Tereszewa do Nielbarka na odcinku     

665 m granica województwa nie biegnie tak jak by mogło się wydawać prawą krawędzią 

jezdni, lecz lewą krawędzią jezdni. Dodała, że wynikiem tego jest sytuacja, gdzie nasza droga 

powiatowa leży na działce która jest własnością powiatu brodnickiego /województwo 

kujawsko-pomorskie/. Wyjaśniła, że zmiana granicy województwa jest rzeczą raczej 

niemożliwą. Nadmieniła, że jest zapis w ustawie o drogach publicznych, który pozwala na 

przekazanie w zarządzanie odcinkiem drogi. Wyjaśniła, że powiat brodnicki przekazałby 

zadanie publiczne powiatowi nowomiejskiemu polegające na zarządzaniu odcinkiem drogi o 

długości 665 m. Dodała, że koszty utrzymania w/w odcinka drogi oszacowano  na  kwotę      

7 000 zł.   Poinformowała,  że  powiat brodnicki będzie corocznie w/w kwotę przekazywać do 

budżetu powiatu nowomiejskiego na utrzymanie wspomnianego odcinka drogi. Nadmieniła, 

że jeżeli chodzi o inwestycje na w/w drodze, to byłyby one uzgadniane odrębnym 

porozumieniem z powiatem brodnickim. 

/pani Wicestarosta opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak,  B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pt. „Obóz Młodzieżowych Drużyn 

Pożarniczych Powiatu Nowomiejskiego z udziałem młodzieży Powiatu Oldenburg 2018”. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych/ 

/na posiedzenie weszła pani Wicestarosta/ 

 

Pan Starosta poinformował, że obóz będzie trwał od 21 do 28 lipca 2018r. Dodał, że   

całkowita szacunkowa wartość projektu związana z organizacją obozu wynosi 84 000 zł, w 

tym wnioskowana dotacja z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w Olsztynie wynosi 5 000 zł. Nadmienił, że będzie również składany wniosek o 

dofinansowanie do Fundacji Polsko-Niemieckiej. 

Pani Domżalska wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy wniosku, który będzie składany do 

Departamentu Współpracy Międzynarodowej w Urzędzie Marszałkowskim.  
 

Wniosek o dofinansowanie stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania PCK Oddział Rejonowy w Nowym Mieście Lubawskim, 

któremu zlecono realizację zadania publicznego. 
/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół, który stanowi załącznik nr 4. 

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/ 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. 

Buliński. 
 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było  zapoznanie się z informacją o stanie 

kontroli zarządczej w jednostkach organizacyjnych powiatu nowomiejskiego. 
 

Pani Jeda omówiła informację, która stanowi załącznik nr 5. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przekazania w formie darowizny nakładów poniesionych na nieruchomościach 

gruntowych będących przedmiotem darowizny dla Gminy Biskupiec. 
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że akt notarialny dotyczący przekazania nieruchomości 

gruntowych został podpisany 26 września 2017r. Wyjaśniła, że nieruchomości gruntowe 

zostały przekazane gminie Biskupiec z przeznaczeniem na drogę gminną. Dodała, że na 

podstawie porozumienia powiat wykonał odnowę istniejącej nawierzchni bitumicznej drogi 
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powiatowej na odcinku Krotoszyny – Czachówki. Nadmieniła, że nakłady poniesione na 

nieruchomościach gruntowych zostały rozliczone przez Zarząd Dróg Powiatowych na koniec 

roku. W związku z powyższym zwiększa się wartość środka trwałego i należy przekazać w 

formie darowizny nakłady poniesione na nieruchomościach gruntowych gminie Biskupiec.   

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. 

Buliński. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na 

rok 2018 oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za kształcenie. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pani Orłowska poinformowała, że uchwała była konsultowana ze związkami zawodowymi. 

Dodała, że ZNP zaopiniowało pozytywnie powyższą uchwałę, natomiast od NSZZ 

„Solidarność” nie otrzymano odpowiedzi. Poinformowała, że w przedmiocie kolejnych 

uchwał będzie się kontaktowała z oddziałem NSZZ „Solidarność” w Olsztynie. 

 

Opinia ZNP stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. 

Buliński. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z 

działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej za 2017r. 
 

Pani Orłowska poinformowała, że wpłynęło sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki 

Publicznej, które  stanowi załącznik nr 7. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie zadania w 

zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej. 
 

Pani Orłowska poinformowała, że po podjęciu uchwały przez Radę Powiatu zostanie 

podpisane porozumienie z Gminą Miejską Nowe Miasto Lubawskie w sprawie powierzenia 

prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej. Dodała, że na zadanie powiat przeznacza 

kwotę 7000 zł, zgodnie z wcześniejszą decyzją Zarządu Powiatu.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z 

działalności Biura Regionalnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli 

za okres grudzień 2016r. – listopad 2017r. 
 

Sprawozdanie z działalności Biura Regionalnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego w 

Brukseli stanowi załącznik nr 8. 

Pani Skarbnik poinformowała, że dokonano zapytania czy środki przekazane przez powiat 
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zostały wykorzystane w 100 %. Uzyskano informację, iż środki zostały wykorzystane w 

całości.  

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem Biura 

Regionalnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w 2018. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że przekazuje się środki w wysokości 1870 zł na 

funkcjonowanie Biura Regionalnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w sprawie 

pomocy materialnej – dofinansowania kosztów dojazdów uczniów ZS im. C.K. Norwida 

oraz ZSZ w Kurzętniku. 

Pani Orłowska omówiła informację, która stanowi załącznik nr 9. Poinformowała, że była 

audytowana uchwała Rady Powiatu w sprawie ustalenia szczegółowych warunków i zasad 

udzielania pomocy materialnej na zwiększenie szans edukacyjnych uczniów z terenu Powiatu 

Nowomiejskiego poprzez poprawę dostępu do kształcenia w szkołach ponadgimnazjalnych 

dla których organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. Omówiła zalecenia audytora 

dotyczące ww. uchwały Rady Powiatu. 

Pani Orłowska zapytała co dalej z ww. uchwałą, tzn. czy ją uchylić, czy zmienić.  

Pani Wicestarosta stwierdziła, że należałoby przeanalizować powyższą kwestię. Poprosiła 

panią Orłowską, żeby przygotowała dane z ostatnich trzech lat dotyczące średnich ocen 

uczniów w szkołach ponadgimnazjalnych. 

Pan Buliński stwierdził, że należałoby również przygotować informację odnośnie naboru 

uczniów z uwzględnieniem z jakiego terenu są uczniowie.    

Pani Orłowska poinformowała, że ok. 200 uczniów, którzy ukończyli gimnazja nie składa 

dokumentów do naszych szkół, najmniej uczniów jest z gminy Biskupiec oraz z gminy 

Grodziczno, co spowodowane jest dojazdem do szkół.  

Pan Buliński stwierdził, że z ilością uczniów raczej nie będzie problemu, są wątpliwości co 

do jakości kształcenia tj. do zdawalności matur. 

Pani Orłowska poinformowała, że najgorszy będzie 2022 r., ponieważ są to uczniowie klas 

trzecich i czwartych. Wyjaśniła, że przy podwójnym naborze uczniów w klasie czwartej 

szkoły podstawowej będzie ok. 600 uczniów, natomiast w klasie trzeciej i drugiej będzie 260 

uczniów w całym powiecie. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w sprawie 

konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla szkół dla których Powiat Nowomiejski jest organem 

rejestrującym. 
 

Pani Orłowska poinformowała, że uchwała była konsultowana z organizacjami 

pozarządowymi. W spotkaniu uczestniczyło dwóch przedstawicieli Rady Organizacji 

Pozarządowych, którzy nie wnieśli uwag i pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 

Informacja stanowi załącznik nr 10. 
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Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół dla których 

Powiat Nowomiejski jest organem rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że radca prawny dokonał poprawki w tytule konsultowanej 

uchwały i dodał sformułowanie: „oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania”. Wyjaśniła, że powyższy zapis był w paragrafie 1 projektu 

konsultowanej uchwały. Dodała, że radca analizował podobne uchwały w innych jednostkach. 

Ponadto poinformowała, że radca stwierdził, że jeżeli chodzi o konsultacje ww. uchwały to 

konsultacji podlegała treść uchwały, której nie zmieniono. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zawiadomienie i przekazanie do 

zaopiniowania związkom zawodowym projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 

uchwały Nr XL/297/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 

grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Nowomiejski. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że zmiana uchwały spowodowana jest tym, że od 1 stycznia 

2018 r. z Karty Nauczyciela został usunięty zapis dotyczący dodatku mieszkaniowego. 

Dodała, że nauczyciele zostali poinformowani pisemnie o powyższej kwestii. Od 1 stycznia 

br. dodatek nie jest wypłacany. 

 

W związku z powyższym Zarząd przekazał do zaopiniowania związkom zawodowym w/w 

projekt uchwały.  

 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie zmiany uchwały Nr XL/297/2017 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 
 

Pani Orłowska zaproponowała konsultacje w terminie od 16 lutego do 23 lutego. Ponadto 

zaproponowała termin spotkania z organizacjami pozarządowymi na 23 lutego.  

Członkowie Zarządu  przychylili się do zaproponowanych terminów. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. 

Buliński. 
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Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 8 do arkusza organizacji roku szkolnego 2017/2018 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 8 związany jest z kontynuacją nauczania 

indywidualnego dla uczennicy klasy III Szkoły Branżowej I Stopnia oraz przyznaniem 

nauczania indywidualnego w ZSZ w Kurzętniku. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. 

Buliński. 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

/na posiedzenie wszedł pan Starosta i przejął prowadzenie obrad/ 

 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było  omówienie kwestii 

dotyczącej udzielania dotacji dla spółek wodnych. 

/na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Puwalski – naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa/ 

 

Pan Puwalski poinformował, że w styczniu br. wpłynął wniosek o dofinansowanie spółki 

wodnej GS „Górna Osa” z Biskupca w realizacji inwestycji. Dodał, że zgodnie z przepisami 

samorządy mogą udzielać dofinansowania dla spółek wodnych, ale muszą one wynikać z 

zasad określonych przez uchwałę Rady Powiatu. Nadmienił, że taki projekt uchwały 

przygotował, natomiast Rada Powiatu może, a nie musi takiej uchwały podejmować. 

Wyjaśnił, że dotychczas takie dotacje dla spółek wodnych były przyznawane w przypadkach 

wyjątkowych, chodziło m.in. o dofinansowanie dokumentacji. Poinformował, że generalnie 

nie przyznawano dofinansowania dla spółek wodnych. Zapytał co dalej z powyższą kwestią, 

czy przekazać uchwałę pod obrady Rady Powiatu.  

Pan Starosta zapytał ile mamy spółek wodnych w powiecie. 

Pan Puwalski odpowiedział, że mamy tylko jedną spółkę GS „Górna Osa”, która działa na 

części gminy Biskupiec. Dodał, że druga spółka się rozwiązała /funkcjonowały tylko dwie/. 

Nadmienił, że spółka GS „Górna Osa” ma płynność finansową, zgodnie z informacją jaką 

przestawiono na walnym zebraniu. Dodał, że spółka najprawdopodobniej będzie działać,  

ściągalność składek  jest na poziomie ok. 60 %– 65%. Poinformował, że z informacji które 

posiada wynika, iż sporo osób jest zainteresowanych wstąpieniem do spółki. 

Pan Buliński zapytał o jaką kwotę dofinansowania wnioskowali. 

Pan Puwalski odpowiedział, że na razie nie określili kwoty, na chwilę obecną robią wstępne 

rozeznanie. Dodał, że część urządzeń melioracyjnych jest bardzo „zdekapitalizowana”. 

Wyjaśnił, że urządzenia melioracyjne są istotne dla zachowania stosunków wodnych na dużej 

części gruntów. Poinformował, że przejrzał jakie obowiązują uchwały w tym zakresie, 

kilkanaście gmin takie uchwały podjęło. Dodał, że wśród przeanalizowanych uchwał nie było 

podjętych uchwał rady powiatu w powyższej kwestii.  

Pan Buliński zapytał o jakich ewentualnie środkach mówimy. 

Pan Puwalski odpowiedział, że większość tych uchwał wskazuje, iż wnioski należy składać 

przed uchwaleniem budżetów na przyszły rok. Wyjaśnił, że w uchwałach nie pojawiają się 

kwoty dofinansowania, tylko są to uchwały określające zasady przyznawania dofinansowania. 

Pan Buliński zapytał, czy tylko spółkom wodnym będzie można udzielać dofinansowania, 
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osoby prywatne będą wyłączone z dofinansowania? 

Pan Puwalski odpowiedział, że na podstawie przepisów samorządy mogą wspierać spółki 

wodne, natomiast organ stanowiący określa zasady przyznawania dofinansowania. Wyjaśnił, 

że samo podjęcie uchwały określającej zasady dofinansowania, nie zobowiązuje samorządu 

do przyznania środków.  

Pan Starosta podsumował, że Zarząd zapoznał się z informacją. Spółka funkcjonuje dobrze i 

musi sobie radzić sama. 

/pan K. Puwalski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 72/347/2016 Zarządu  Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 29 września 2016 r. w sprawie udzielenia upoważnienia do 

sprawowania kontroli nad organizatorem rodzinnej pieczy zastępczej, rodzinami 

zastępczymi, prowadzącymi rodzinne domy dziecka oraz placówkami opiekuńczo-

wychowawczymi oraz określenia procedur kontroli. 
 

Pan Starosta odczytał paragraf 1 projektu uchwały. 

Pani Sekretarz wyjaśniła, że zmiana uchwały jest spowodowana zmianą na stanowisku 

dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XL/291/2017 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2018 – 2034. 
 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2018. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 

XL/292/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017r.  w 

sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2018r.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.  

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

                                                                                                  Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Anna Andrzejczak                                        


